
Brotherhood Plaza ideell förening
verksamhetsberättelse år 2010
När man ser tillbaka på parkens utvecklingsstadie vid årsskiftet 2009-2010 så känns det snarare som att två år 
har gått sedan dess än ett nu vid årsskiftet till 2010-2011. Utvecklingen accellererade och mycket bra har hänt! 

Billy Östh �ck inför 2010 gott gehör för sina återkommande förslag till borgarråden om att Stockholms Stad 
skulle skjuta till medel för att utveckla parken. Alla partier i Skarpnäcks stadsdelsnämnd lade också fram ett 
gemensamt förslag om detta. Runt början av 2010 godkände dåvarande idrottsborgarråd Madeleine Sjöstedt,
�nansborgarråd Sten Nordin och socialborgarråd Ewa Samuelsson en byggbudget för 2009-2010 som möjlig-
gjorde en enormt positiv utveckling av parken som kunde få fast elektricitet och en rad unika kreationer i 
metall, betong och granit att både leka och åka på och som drog ännu �er besökare än tidigare år.  

Budgeten räckte även till en stor del av en enormt �nt belägen och unikt designad 20 meter bred betonggbowl. 
Bara enkla delar som platåer och enstaka böjar återstår nu. Bowlen kommer både att dra �er barn och ungdomar
men också �er åkare i åldrarna 30 plus an vad plazadelen gör vilket kommer att ge ännu mer åldersintegrering. 
  
Detta är inte allt. Fortum El anordnar årligen en tävling i
samarbete med Stockholms Stad. Alla engagerade som   
vill får markera ut på en internetkarta var i Stockholm det
behövs belysning. Alla invånare får sedan välja bland 
de hundratals föreslagna platserna och rösta så att vinnar-
platserna får belysning. Den 15 januari stod vinnaren klar!
Plazan i Skarpnäck är den första framröstade vinnarplatsen
i Fortumtävlingen som legat utanför tullarna och bland tidigare års vinnare �nns välkända innerstadsparker som 
Mariatorget och Humlegården. Belysningen är nu efter en lång sommar och höst full av ledningsgrävande, äntligen 
klar och 24 spotlights som vi själva bestämt hur de ska riktas skapar nu stor trevnad och trygghet. 250.000 kronor är 
värdet och vi kan alla vara stolta över det starka stöd som går att frambringa för vår park när det gäller! 
Ett stort tack till alla som röstat och tipsat andra om att rösta!

När det gäller tävlingar kan vi också gratulera och vara stolta över vår medlem och samarbetspartner sedan start, 
Ida Östensson, som med sitt skateboardgenusprojekt (som delvis drivits på vår plaza) var med i Kinnevik-koncernens
entreprenörstävling för unga välgörande entreprenörer, Playing For Change. Ida vann bland 1875 unga entreprenörer.
Vinsten var bland annat en heltidsanställning med sitt drömprojekt och Ida och ett fyrtiotal andra skateboardåkande 
tjejer från Kanada, Mexiko och Sverige kom som en del i hennes projekt också till Brotherhood Plaza och körde 
uppvisning för hundratals besökare på vår väldigt roliga, uppmärksammade, soliga och lyckade2010-invigning.
Jag själv hade faktiskt tre bidrag med anknytning till föreningen i P4C-tävlingen, varav två gick vidare till topp 30 med
en personlig presentation för en jury från Kinnevik och Metro som följd. Det ena bidraget var en vidareanpassning av 
Skarpnäcksplazakonceptet i utvecklad skala internationellt och det andra var ett projekt för personlig utveckling och 
förståelse. Tävlingen var en nyttig upplevelse och positiv bekräftelse och juryn var positiv till utvecklingsidéerna men
konkurrensen var hård och med tanke på att jag redan hade ett heltidsprojekt så var jag ganska lättad över utgången. 
Vem vet, en del av projektidéerna kanske förverkligas genom Brotherhood Plaza Ideell förening i framtiden.
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